
Z Á P I S 
z jednání valné hromady SRR, která se konala dne 10. 9. 2019 od 18.00 hod. v budově ZŠ 
Rožďalovice. 
 
Předseda SRR pan Buryan Petr přivítal přítomné členy a milé hosty. VH SRR je schopná dle 
platných stanov sdružení přijímat usnesení. Dále byl přečten navržený program, který byl 
přítomnými členy jednomyslně odsouhlasený. VH SRR se bude dále řídit navrženým 
programem. 

- Předseda SRR pan Buryan Petr přečetl zprávu za minulý školní rok 2018/2019 o 
činnosti sdružení. Ke zprávě nebylo připomínek a je přílohou k zápisu z jednání 

- Dále byla členům přečtena finanční zpráva s kladným finančním výsledkem. Zpráva 
byla jednomyslně odsouhlasena. Je opět nedílnou součástí zápisu z jednání VH. 

- Odsouhlasení členského příspěvku na školní rok 2019/2020. Navrženo stejně jako 
v minulých letech 200 Kč na žáka, platba na 2 děti v případě dalších dětí se již neplatí. 
Členský příspěvek byl v navržené částce jednomyslně odsouhlasen. 

- Akce odsouhlasené s finanční spoluúčastí SRR 
Rozpočet byl po krátké diskusi navržen jako ztrátový a jednomyslně odsouhlasen 

 

Popis – tradiční akce Částka v Kč 

  

9. třída ukončení základní docházky 3 000 

Knihy a šerpy pro vyřazení dětí z MŠ    3 500 

MŠ – dárky pro děti, vánoční dárky, kulturní vystoupení                                      12 000 

Závody (přespolní běh) - Bučice                                               1 500 

Projekt finanční gramotnosti pro žákovský parlament                                       5 000 

Jízdné na akce 6 000 

Adopce zvířátka 5 000 

Cena sdružení SRR malířská soutěž                  4 000 

Zdravověda  1 000 

Lyžařský výcvik 3 000 

Spoluúčast SRR na nákup potřeb na vybavení školy                                           6 000 

Akce pro domov důchodců senioři a stromy – podpora projektů 3 000 

Celkem 53 000 

Jedná se o ztrátový rozpočet. 

 

Rozpočet bude ztrátový cca kolem 14 tisíc 

 

- Přivítání nových členů výboru SRR, a to za MŠ – paní Malá Martina a Šebelová Klára                                                                                             

a za 2. třídu paní Veselá Alena 

- Informace od paní ředitelky  

- Otevření 4. třídy v MŠ a otevření 3. oddělení družiny ve škole, 

- Informace ohledně kroužků, program SEMIRAMIS ukončení projektu, informace 

ohledně jízdného na akcích reprezentujících školu, nepatrné zdražování obědů, 

pozvánka na projekt ohledně zdravovědy, který se uskuteční 18. 9. 2019 

- Dále bylo v diskusi hodnocena špatná kvalita učebnic v některých třídách a přivítaní 

letošních prvňáčků. 

- Předseda SRR poděkoval všem za účast a ukončil jednání VH SRR 

Zapsal:  Buryan Petr 


